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Hei 

 

Hørinsinnspill 

 

Generelt: Det er forståelig at man vil beskytte dyrelivet i området, og bruke føre-var-prinsippet. 

Dette vil dog påvirke fastboendes ferdsel i området kraftig. Det er ikke de får fastboende med 

tilreisende gjester, som er problemet. Det er få av dem i forhold til turistene. Jeg synes der er 

svært uheldig å hindre fastboende i å ferdes i Svalbardnaturen. Det er en av de viktigste årsakene 

til at man bor her. Hvis man ikke kan komme seg rundt i naturen og til de få hyttene som er her, 

er det mange som vil flytte ned. Man vil også slite med rekrutteringen av nye folk hit. Det er 

viktig for trivselen til fastboende at de kan være ute og komme seg dit de ønsker gjennom den 

korte skutersesongen, selvsagt med å ta hensyn til naturen og dyrelivet. 

 

Kart C. Van Mijenfjorden. Her er det flere som ferdes til Svea og områdene rundt. Hvis man f eks 

ønsker å kjøre over Fritjovbreen, så kan det være nødvendig å komme ta i bruk området i 

Fritjovhamna. Det er også nyttig å kunne krysse Rinderbukta for å komme til Paulabreen og ned 

til Kvalvågen f eks. 

 

Kart D. Tempelfjorden. Her er det helt klart mange fastboende som ønsker å se brefronten på 

nærmere hold. Det er den eneste bree-fronten i nærheten av byen som det er trygt å kjøre til. Det 

er viktig å kunne kjøre dit og vise barna og familien hvordan en front ser ut og at det er en kort 

dagstur man kan dra på.  

 

Kart E. Billefjorden. Her er det også mange som ønsker å kjøre nordover og inn f eks Ebbadalen. 

 

Håper fastboende sine ønsker blir hørt i denne saken. Vi vet å ta vare på Svalbardnaturen, for vi 

elsker den!  

 

Mvh 

Ine-Therese 


